

Date: May 15<sup>th</sup>, 2022

Circular No:26/ AY 2021-2022

Subject: Term 3 School inspections, Assessments, quizzes, and exams: The key to a successful ending

Dear Parents,

I write to inform you of the important dates scheduled for the school's inspection, all assessments, quizzes and exams that will take place during the third term. I also would like to remind you of the importance of your children attending classes regularly during face-to-face teaching.

On June 10<sup>th</sup>, 2022, an examination timetable will be compiled for all subjects, and will be shared with all the parents of our students in Grade 6-11.

All Kindergarten and Grade 1-5 students will be assessed through continuous assessments, activities, quizzes and projects.

I remind all parents that **in order to progress to the next grade, and obtain good grades, our students must attend all classes, engage with their teachers and their peers, submit all tasks, assignments and projects on the due dates requested by their teachers, and must pass all subjects with 60%.**

Students that are **absent without a valid reason and** are not engaged or do not submit their work, will not progress, and will **not be promoted to the next grade.**

Inspections: NEASC Accreditation, US College Board approval and IRTIQAA inspection

The [ADEK Irtiqaa inspection](#) team will soon announce the school's inspection dates, and I will inform our parents and staff accordingly.

The school will be inspected by the NEASC inspection team to ensure that we continue offering a quality-driven, rigorous and approved [US Common Core Curriculum](#). The inspection team will visit our school **from June 13<sup>th</sup> to June 17<sup>th</sup>, 2022**. The NEASC inspectors will assess the curriculum, observe lessons, assess policies and procedures, and meet with our students, and staff.

We are very proud to announce that our [Advanced Placement \(AP\) subjects and American curricula for AP](#) taught in Grade 11, and our teachers conducting the AP subjects, have been approved by the [US College Board](#). Additionally, the school has been selected by the College Board as an SAT centre for 2022-23.

**\*\*\* The K-11 Face-to-Face PARENTS' MEETING will take place on MAY 23<sup>rd</sup>, 2022 from 8:00 a.m. to 18:00 at the school.** Parents will be able to schedule their meeting slots during the day on a Google form that will be sent on Tuesday, May 17<sup>th</sup>, 2022. To accommodate our parents' meetings, students in K-11 will be studying at home through LOOM videos and activities that teachers will provide for them. Please make use of this [one-day opportunity](#) to discuss your children's progress and attainment with their homeroom and subject teachers. [The following dates were scheduled for the K-11 assessments, quizzes, tasks, projects, and examinations:](#)

Arabic spelling Bee competition Round 1	May 12 <sup>th</sup> 2022
Students Photographs ( LENSMAN)	Letter with details will be provide on Tuesday, May 17 <sup>th</sup> , 2022, for parent to order photographs directly from Lensman online.
PISA Test for all students born in 2016	May 17 <sup>th</sup> , to 18 <sup>th</sup> , 2022
Final Arabic spelling Bee competition KG2 to Gr4	May 19 <sup>th</sup> 2022
Final Arabic spelling Bee competition Gr5 to Gr7	May 20 <sup>th</sup> 2022
<b>Term 3 Parents' meeting with teachers (PTC) at the school –please schedule meetings</b>	May 23 <sup>rd</sup> 2022
Map Testing	May 24 <sup>th</sup> , to June 1 <sup>st</sup> , 2022
Science Fair KG2 - Gr11 in gymnasium, Parents will be invited. A program will be shared with parents soon.	June 6 <sup>th</sup> 2022
<b>Market Day organized</b> by Gr10 and 11 Business Studies students.	June 7 <sup>th</sup> 2022
Kindergarten and Grade 1 final assessment week	June 13 <sup>th</sup> , to June 17 <sup>th</sup> , 2022
<b>NEASC Accreditation Inspection</b>	June 13 <sup>th</sup> , to June 17 <sup>th</sup> , 2022
<b>Final examination</b> Grade 6-9 in classrooms and Grade 10-11 in the exam hall for all subjects.	June 20 <sup>th</sup> , to June 29 <sup>th</sup> , 2022

<b>Final Assessment Grade 2-5</b> All English and Arabic subjects and submission of final projects and assignments.	June 20 <sup>th</sup> , to June 29 <sup>th</sup> , 2022
<b>Kindergarten 2 Graduation in the theatre.</b> <b>Parents will be invited.</b>	June 28 <sup>th</sup> , 2022
<b>Last day for students</b>	<b>July 4<sup>th</sup>, 2022</b>
Report cards published for parents on Orison	<b>July 7<sup>th</sup>, 2022</b>
Last day for staff	July 7 <sup>th</sup> , 2022

If we glance at the sand in the hourglass, I am sure that you will agree that there is limited time left of this academic term. Therefore, I trust that I can rely on our parents for their support and **encouragement with their children's 100% attendance,** and the submission of assignments and projects.

**Let us stand together as one team, to benefit all our students.**

**Keep safe, wear masks and let us keep on following the government and SEHA's regulations.**

Yours sincerely,



Antoinette C. Brown  
Principal Director





لضمان استمرارنا في تقديم **منهج أساسي مشترك أمريكي** ذو جودة عالية ومعتمد ، سيقوم فريق التفتيش التابع ل NEASC بتفتيش المدرسة. بزيارة لمدرستنا في الفترة من 13 إلى 17 يونيو 2022. سيقوم مفتشو NEASC بمراقبة الدروس بتقييم المناهج الدراسية وتقييم السياسات والإجراءات ومقابلة طلابنا وموظفينا.

نحن فخورون جداً بأن نعلن أن **مواد التنسب المتقدم (AP) والمناهج الأمريكية** التي يتم تدريسها في الصفّ الحادي عشر ومعلمينا الذين يشرفون على هذه المواد قد تمت الموافقة عليها من قبل **مجلس الكلية الأمريكية**. بالإضافة إلى ذلك ، تم اختيار المدرسة كمركز SAT معتمد لعام 2022-23.

تم تحديد التواريخ التالية للتقييمات والاختبارات والمهام والمشاريع والامتحانات لجميع الطلاب:

تنظم المدرسة لقاءً لأولياء الأمور بمعلمي أبنائهم من خلال الاجتماع الدوري والذي يصادف هذا الفصل يوم الاثنين 23 مايو 2022 من الساعة 8:00 صباحاً إلى الساعة 6 مساءً في المدرسة. سيتمكن الآباء من جدول أوقات الاجتماعات على نموذج جوجل الذي سيتم إرساله يوم الاثنين 16 مايو 2022. سيتلقون الطلبة دروسهم من المنزل في هذا اليوم من خلال مقاطع فيديو وأنشطة LOOM التي سيتم توفيرها لهم وتحميلها على جوجل كلاس روم. يرجى الاستفادة من هذه **الفرصة التي تستغرق يوماً واحداً** لمناقشة تقدم أطفالكم وتحصيلهم مع جميع المعلمين.

12 مايو 2022	مسابقة تحدي الإملاء – اللغة العربية- الجولة 1
سيتم تقديم رسالة مع التفاصيل يوم الثلاثاء ، 17 مايو 2022 ، لأولياء الأمور لشراء الصور عبر الإنترنت.	صور الطلاب (LENSMAN)
17 و 18 مايو 2022	اختبار PISA لجميع الطلاب المولودين في عام 2016
19 مايو 2022	الجولة النهائية لمسابقة تحدي الإملاء – اللغة العربية – الرّوضة الثانية إلى الصفّ الرابع
20 مايو 2022	الجولة النهائية لمسابقة تحدي الإملاء – اللغة العربية – الصفّ الخامس إلى السابع
23 مايو 2022	<b>اجتماع أولياء الأمور مع المعلمين (PTC) في المدرسة</b>
23 مايو إلى 1 يونيو 2022	اختبارات مقياس التّقدم الأكاديمي
6 يونيو 2022	معرض العلوم من الرّوضة الثانية إلى الصفّ الحادي عشر في صالة الألعاب الرياضية، أولياء الأمور المدعوون سيتم مشاركة البرنامج قريباً معهم .

7 يونيو 2022	يوم السوق المفتوح – مشروع طلاب الصف العشر والحادي عشر
من 13 الى 17 يونيو 2022	التقييم النهائي في مرحلة رياض الأطفال والصف الأول
من 13 الى 17 يونيو 2022	تفتيش NEASC لاعتماد المدرسة
من 20 الى 29 يونيو 2022	<b>الامتحان النهائي</b> الصفوف الخامس إلى التاسع داخل الفصول الدراسية والصف العاشر والحادي عشر في قاعة الامتحان جميع المواد الدراسية
من 20 الى 29 يونيو 2022	<b>التقييم النهائي الصف 4-2</b> جميع المواد الإنجليزية والعربية وتقديم المشاريع النهائية
28 يونيو 2022	حفل تخرج الروضة الثانية
4 يوليو 2022	آخر يوم للطلاب
7 يوليو 2022	نشر تقرير الطلبة على موقع المدرسة
7 يوليو 2022	آخر يوم للموظفين

إذا نظرنا إلى الرمال في الساعة الرملية، فأنا متأكد من أنك ستوافق على أن هناك وقتًا محدودًا متبقيًا لهذا الفصل الدراسي. لذلك، أثق في أنه يمكن الاعتماد على أولياء الأمور لدعمهم وتشجيعهم بحضور طلابنا بنسبة 100%، وتقديم الواجبات والمشاريع.

دعونا نقف معًا كفريق واحد ، لصالح جميع طلابنا.

حافظ على سلامتك وارتد الأقفعة ودعنا نستمر في اتباع لوائح الحكومة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،



أنطوانيت براون

مديرة المدرسة

